
Ana Juan demana una reunió urgent al president de l'Autoritat Portuària de Balears per abordar la problemàtica de la Savina

La presidenta del Consell de Formentera, Ana Juan, ha demanat avui al president de l'Autoritat
Portuària de Balears, Francesc Antich, una reunió "urgent davant la situació d'incertesa actual
que està patint el port de la Savina i la problemàtica existent". La presidenta ha enviat una carta
al president d'APB que demana una trobada presencial per abordar aquesta problemàtica.

  

Ana Juan ja ha mostrat la seua preocupació i la de l'equip de govern del Consell en les
darreres reunions del consell d'administració de l'APB i vol posar damunt de la taula diverses
qüestions "que necessiten actuacions immediates degut a la falta de solucions", segons ha
assenyalat. Aquests problemes “afecten diferents sectors, empreses i la ciutadania de l’illa en
general, com són les instal·lacions de la Confraria de Pescadors de Formentera, les
concessions d'explotació de les dàrsenes del port de la Savina, la situació de les empreses de
xàrters i les excursions marítimes d'un sol dia".
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